معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية

NCY JOI	VACANO
برجى المابلاغ بانك قرأت الماهلان عن طريق موقع شركة المهدف للتوظيف	
A leading company in KSA is seeking to recrui	
Electrical Pre-Sales Engineer and sales En	
Job Description	
B.C- 2-5 Years * Priority for certificate holders Home automation - AV System- BMS- CCTV- Access Control	
Full knowledge of functionality and installation of -	, and Access Control
Perform installation of 1st, 2nd & 3rd fix, and other equipment ensuring the proper connection and termination.	
Carry out all Internal testing including trouble shooting, cables tests, etc	
Assembly of different types of termination enclosure including fixing of internal chassis, devices, internal wiring, termination, testing, and labeling	
Assembly all kind of skids including internal piping, tubing, cabling, assembly of valves, instruments, including internal testing and labeling.	
Perform all types of termination & labeling.	
Perform all maintenance service requests as assigned including the Preventative Maintenance Program.	
Perform normal electrical repair, assembly, maintenance and testing assignments.	L_
Maintain cleanliness and safety of electrical equipment and devices at work site and ensure being operational.	1
Responsible to use and maintain right tools & equipment for the right application including servicing and cleaning.	
Follow personal safety and protection procedures against possible hazards.	
Perform different types of mechanical assembly and maintenance works e.g. dismantling, repair, welding, installing, alignment, cleaning, lubricating etc.	
In addition to the responsibilities listed above, perform other related duties when requested.	
Interested candidates are requested to send the C.V. to	

	Eng@targetjo.com
- جميع الماعلانات - بـ	ملاحظة هامة
	ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الماخبارية دون تحمل اى مسؤولية
ف ساعة)	(لمتابعة اخر الماعلانات اولما باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الماعلانات وبشكل مستمر كل نص
	TARGETJO
	الموالم بشائلة ثالث الله والمنات الموالات التولاية الموالات الموالات الموالات الموالات الموالات الموالات
	ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات المتوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة